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A N N O N S E

NAMSOS  ØL  JØA

Får selge øl – uten betjening: – Dette
er høyteknologi

SA JA: Flertallet i Namsos formannskap sørget for at de døgnåpne dagligvareforretningene på Jøa kan selge øl uten fysisk betjening
til stede. Fra venstre: Ordfører Amund Lein (H), varaordfører Steinar Lyngstad (Sp), Håkon Aglen Fredriksen, Hege Bjørgum
Skillingstad og Christina Kvernland (alle fra Høyre) og Geir Olav Knappe (V). Foto: Bjørn Tore Ness

Camilla Moen (ansatt i Amedia)
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Av Tone Aftret

Del
Publisert:
25.01.24 09:35 

To butikker på Jøa i Namsos kommune får lov til å selge øl – selv uten fysisk
betjening til stede.

 For abonnenter

NAMSOS (Namdalsavisa): Formannskapet, med åtte mot Arbeiderpartiets tre stemmer, �kk gjennomslag for et
alternativt forslag ført i pennen av Høyre, Sp, Venstre og SV, som snudde saken til søkernes fordel. For
kommunedirektøren hadde nemlig innstilt på å avslå søknaden om å få selge øl når det ikke var betjening fysisk til
stede i butikkene.

– Veldig gledelig, kommenterer daglig leder Hilde Skjærvik hos Seierstad dagligvare når NA ringer og forteller
nyheten.
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– Det betyr at vi kan fortsette å ha et godt tilbud til fastboende, tilreisende og båtfolk i sommersesongen, tilføyer
hun.

Glad og takknemlig

For selv om butikken på Seierstad nå har innskrenket åpningstider med betjening til stede fra klokka 10.00 til 17.00,
betyr vedtaket like fullt at de kan selge øl i den tida det er lov i henhold til kommunale bestemmelser, fram til klokka
20.00 på hverdager og til klokka 18.00 på lørdager.

– Politikerne har vel funnet ut at vi har et velfungerende og godt utprøvd system som er så bra at de kan tillate salg
av øl i ubetjent butikk. Dette er høyteknologi, og vi har gitt politikerne den informasjonen de trengte for å forstå
systemet. Nå er vi veldig takknemlig og glade for at �ertallet i formannskapet snudde, sier Skjærvik og legger til:

– Jeg er helt sikker på at dette vil slå ut i positiv retning for omsetninga i butikken.

Godt utprøvd

Det var varaordfører Steinar Lyngstad (Sp) som førte ordet på vegne av �ertallet i formannskapet på deres første
møte i det nye året. Han innledet sin argumentasjon med at dagligvareforretningene på Seierstad og Alltimat Jøa
med døgnåpne og delvis ubetjente butikker, var et konsept man nok vil se �ere av i årene som kommer.

– Derfor mener vi det er riktig å innvilge bevilling for salg av øl i disse butikkene, selv når de er ubetjent. På Seierstad
er det lagt opp til bruk av RMA-butikkstyring med kameraovervåkning og alarm når kunden nærmer seg skapet med
alkoholholdig drikke, sa Lyngstad og fortsatte:

– Dette systemet er utprøvd i �ere kommuner. Det er over 60 butikker i Norge som har innført systemet. Ingen har
merket seg negative hendelser. Derfor oppfatter vi at systemet er både trygt og sikkert og sier ja til salg av øl også
når butikken ikke er betjent.

A N N O N S E

GLAD: Daglig leder Hilde Skjærvik på Seierstad dagligvare er glad og takknemlig for å få klarsignal til å selge øl selv om
betjeningen ikke er fysisk tilstede i butikken.



Flere saker

– Bedre tilbud

I søknaden har da også bestyrer Hilde Skjærvik på Seierstad dagligvare anført at begrunnelsen for satsing er å gi
fastboende og ferierende et bedre tilbud, som igjen vil styrke bedriftens fundament gjennom økt omsetning og
lønnsomhet.

– Vi mener at dette også vil styrke Jøa som turistdestinasjon, skriver Skjærvik i søknaden som nå altså er innvilget.

Kjelvika AS driver Alltimat Jøa, den andre døgnåpne dagligvarebutikken på Jøa som har søkt om å få selge øl i
ubetjent butikk. De har innført bank-id for aldersserti�sering som den første butikken i kjeden. Det har derfor ikke
vært mulig å innhente referanser på hvordan denne teknologien fungerer i praksis.

Framoverlent

– Alltimat Jøa skal ha et annet system med bank-id og kameraovervåking. Vi har ikke erfaring med systemet, men
noen må være først ut. Jeg synes det er framoverlent og framsynt å gi Alltimat Jøa denne løsninga, anførte Steinar
Lyngstad på vegne av �ertallet i formannskapet.

– Ved å si ja, gir vi Jøa-samfunnet muligheten til å ha to dagligvareforretninger som fullt ut tilfredsstiller kundenes
behov, la han til.

Ap gikk imot

Frode Båtnes (Ap) var langt fra enig.

– For meg handler dette om at vi ikke kan ha samme kontroll som når butikken er betjent. Jeg mener det er viktig å
ikke selge alkohol til unge under 18 år eller til folk som er beruset. Man har mer kontroll med dette i en betjent
butikk, og slik jeg leser saken, vedtar vi noe som loven ikke rommer dersom vi sier ja, argumenterte Båtnes. Han
mente at et ja til salg av øl i ubetjent butikk er for tidlig. Båtnes opplyste derfor om at Aps medlemmer i
formannskapet kom til i gå for kommunedirektørens innstilling om å avslå søknadene.

– Namsos kommune har hatt en praksis med at skjenkebevilling skal være lett å få – og lett å miste. Det stilles store
krav til butikkene som får denne løsningen, sa ordfører Amund Lein som med det �kk siste ord i debatten.

Deretter ble forslagene satt opp mot hverandre og politikerne gikk til votering. Og mens de åtte medlemmene i H,
Sp, V og SV sa ja til å innvilge salg i ubetjente butikker, sa Aps tre medlemmer nei – og tapte avstemninga en gang for
alle.

Trønder-Avisa
52 k følgereFølg side

Les mer om: Namsos  Øl  Jøa

Se kommentarer

https://www.facebook.com/83315578260?ref=embed_page
https://www.facebook.com/83315578260?ref=embed_page
https://www.facebook.com/83315578260?ref=embed_page
https://www.t-a.no/tag/namsos
https://www.t-a.no/tag/%C3%B8l
https://www.t-a.no/tag/j%C3%B8a

